
 

                                                 Протокол № 29 

 

     засідання постійної комісії обласної ради з питань освіти, науки,  

                 культури, духовності, молодіжної політики і спорту 

 

21.11.2014                                                                                         к. 434 

   14.00 

Всього членів комісії – 11 

 

Присутні: 

 

1.Лега Юрій Григорович 

2.Костогриз Іван Іванович 

3.Руснак Таїсія Григорівна 

4.Касян Василь Петрович 

5.Мартинова Ольга Михайлівна 

6.Муляров Євген Анатолійович 

 

Відсутні: 

 

1.Хижняк Валентин Михайлович 

2.Олійник Олександр Володимирович 

3.Бієвець Юрій Вікторович 

4.Гнідая Софія Анатоліївна 

5.Величко Любов Григорівна 

 

Запрошені:  

 

1.Костюченко Євген Миколайович – начальник відділу фінансів бюджетної 

сфери Департаменту фінансів облдержадміністрації. 

2Лепьошкіна Таміла Яківна – заступник директора Департаменту інвестиційно-

інноваційної політики та зовнішньоекономічних зв’язків. 

3. Пасічник Сергій Леонідович-директор Департаменту інформаційної 

діяльності та комунікацій з громадськістю. 

4. Зеленський Максим Васильович-начальник управління у справах сім’ї, 

молоді та спорту. 

5. Сімушіна Оксана Іванівна- заступник директора Департаменту освіти і науки. 

6. Коваль Сергій Володимирович- начальник управління майном обласної 

комунальної власності. 

 

 

 

 



                                         ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1.Про внесення змін до рішення обласної ради від 30.01.2014 № 28-1/VІ «Про 

обласний бюджет на 2014 рік».  

Доповідає Костюченко Євген Миколайович-начальник відділу фінансів 

бюджетної сфери Департаменту фінансів облдержадміністрації. 

2.Про хід виконання рішення обласної ради  від 26.06.2012 № 16-4/VІ «Про 

затвердження програми розвитку туризму в Черкаській області на 2012-2020 

роки». Доповідає Лепьошкіна Таміла Яківна-заступник директора 

Департаменту інвестиційно-інноваційної політики та зовнішньоекономічних 

зв’язків. 

3.Про внесення змін до рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-6/VІ «Про 

програму розвитку інформаційного простору Черкаської області на 2012-2016 

роки». Доповідає Пасічник Сергій Леонідович-директор Департаменту 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю. 

4.Про хід виконання рішення обласної ради від  26.09.2009 № 27-6/ V «Про 

обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей і учнівської молоді на 

2009-2015 роки». Доповідає Зеленський Максим Васильович-начальник 

управління у справах сім’ї, молоді та спорту. 

5.Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України.  

(Про присудження Азізовій А.М. щорічної Премії Верховної Ради України). 

Доповідає Сімушіна Оксана Іванівна- заступник директора Департаменту 

освіти і науки. 

6.Про хід виконання рішення обласної ради від 14.12.2011 № 10-1/ VІ  «Про 

обласну програму розвитку дошкільної освіти на період до  2017 року. 

Доповідає Сімушіна Оксана Іванівна - заступник директора Департаменту 

освіти і науки. 

7.Про припинення дії обласної програми. Доповідає Сімушіна Оксана Іванівна- 

заступник директора Департаменту освіти і науки. 

8.Про створення комунального закладу «Черкаський навчально-реабілітаційний 

центр «Країна добра» Черкаської обласної ради». Доповідає Коваль Сергій 

Володимирович- начальник управління майном обласної комунальної 

власності. (співдоповідач Сімушіна Оксана Іванівна – заступник директора 

Департаменту освіти і науки). 

 

1.СЛУХАЛИ: Костюченко Є.М. Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 30.01.2014 № 28-1/VІ «Про обласний бюджет на 2014 рік». Відповідно до 

зазначеного проекту рішення Євген Миколайович прокоментував 

запропоновані на розгляд обласної ради зміни до рішення про обласний бюджет 

на 2014 рік. 



ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г., яка поцікавилась сумою заборгованості з виплати 

заробітної плати у галузі освіти. Евген Миколайович сказав, що заборгованість 

існує, значна. Департамент фінансів працює над вирішенням цієї проблеми; 

було направлено лист до Президента і Кабінету Міністрів. Руснак Т.Г. 

запропонувала у разі потреби звернутись від обласної ради до Кабінету 

Міністрів з проханням допомогти у вирішенні цієї проблеми. 

ВИРІШИЛИ: У разі потреби вернутись до Кабінету Міністрів від обласної 

ради з проханням допомогти у вирішенні цієї проблеми. Проект рішення 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: 

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: Лепьошкіну Т.Я.   Про хід виконання рішення обласної ради  від 

26.06.2012 № 16-4/VІ «Про затвердження програми розвитку туризму в 

Черкаській області на 2012-2020 роки».   Доповідач, зокрема, зазначила, що 

ведеться робота з туроператорами області щодо включення Успенського собору 

до всіх туристичних маршрутів, що проходять через Канівський район. 

Проведено ремонтно-реставраційні роботи пам’ятки історії та монументального 

мистецтва – Могилі та пам’ятнику Т.Г. Шевченку, приурочені 220-річчю від 

дня народження письменника. Завершено першу чергу робіт з облаштування 

об’єктів Верхнього та Нижнього  парків історико-культурного заповідника у 

м.Канів. Розроблено проект з ремонтно-реставраційних робіт об’єктів і музею 

поселення мисливців на мамонтів (с.Межиріч Канівського району) і ін. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала надану інформацію взяти до 

відома, проект рішення підтримати і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: інформацію  «Про хід виконання рішення обласної ради  від 

26.06.2012 № 16-4/VІ «Про затвердження програми розвитку туризму в 

Черкаській області на 2012-2020 роки» підтримати і внести на розгляд сесії.    

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ:  Пасічника С.Л. Про внесення змін до рішення обласної ради від 

17.02.2012 № 13-6/VІ «Про програму розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2012-2016 роки». Сергій Леонідович прокоментував суть 

внесення змін до даного рішення. 



ВИСТУПИВ: Касян В.П., який запропонував підтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення  «Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 17.02.2012 № 13-6/VІ «Про програму розвитку інформаційного простору 

Черкаської області на 2012-2016 роки» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: Зеленського М.В. Про хід виконання рішення обласної ради від  

26.09.2009 № 27-6/ V «Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей 

і учнівської молоді на 2009-2015 роки». Максим Васильович поінформував 

присутніх про хід виконання зазначеного рішення у 2014 році, відповів на 

поставлені запитання. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г. Вона запропонувала надану інформацію взяти до 

відома і продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію «. Про хід виконання рішення обласної ради від  

26.09.2009 № 27-6/ V «Про обласну програму оздоровлення та відпочинку дітей 

і учнівської молоді на 2009-2015 роки» у 2014 році взяти до відома, продовжити 

контроль за виконанням рішення. 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: Сімушіну О.І. Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України (Про присудження Азізовій А.М. щорічної Премії 

Верховної Ради України). Доповідач прокоментувала проект рішення шодо 

присудження Премії Верховної Ради України Азізовій А.М., зачитала 

характеристику, відповіла на запитання. 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г., який запропонував тпідтримати даний проект 

рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про присудження Азізовій А.М. щорічної 

Премії Верховної Ради України» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 



Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: Сімушіну О.І. Про хід виконання рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-1/ VІ  «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на 

період до  2017 року». Доповідач, зокрема, зазначила, що станом на 15.10.2014 

в області функціонує 693 дошкільні навчальні заклади, з них 248 навчально-

виховних комплексів, де здобувають освіту 43 607 дітей. Усіма формами 

дошкільної освіти охоплено 98,4% дітей віком від 3-х до 6(7) років. Діти 

п’ятирічного віку охоплені дошкільною освітою стовідсотково. У всіх містах та 

районах області здійснено заходи щодо покращення матеріально-технічної 

бази: проведено косметичні та капітальні ремонти. Створено обласну творчу 

групу з проблеми «Розробка моделі проведення діагностико-прогностичного 

скринінга рівня психофізіологічної готовності до школи дітей 5-6 років. 

ВИСТУПИЛА: Руснак Т.Г., яка запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію «Про хід виконання рішення обласної ради від 

14.12.2011 № 10-1/ VІ  «Про обласну програму розвитку дошкільної освіти на 

період до  2017 року» взяти до відома; продовжити контроль за виконанням 

даного рішення. 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: Сімушіну О.І. Про припинення дії обласної програми. Доповідач 

зазначила, що відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 

05.03.2014 № 71 «Деякі питання оптимізації державних цільових програм і 

національних проектів, економії бюджетних коштів та визнання такими, що 

втратили чинність, деяких актів Кабінету Міністрів України» достроково 

припинено дію Державної цільової програми розвитку професійно-технічної 

освіти на 2011-2015 роки. У зв’язку з цим Департамент освіти і науки просить 

достроково припинити  виконання Регіональної програми розвитку професійно-

технічної освіти Черкащини на 2012-2015 роки (рішення обласної ради від 

17.02.2012 №13). 

ВИСТУПИВ: Лега Ю.Г. Він запропонував підтримати припинення  дії 

обласної програми (рішення обласної ради від 17.02.2012 № 13-5/VІ «Про 

регіональну програму розвитку професійно-технічної освіти Черкащини на 

2012-2015 роки»). 



ВИРІШИЛИ:  підтримати припинення  дії обласної програми (рішення 

обласної ради від 17.02.2012 № 13-5/VІ «Про регіональну програму розвитку 

професійно-технічної освіти Черкащини на 2012-2015 роки»). 

 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

8.СЛУХАЛИ: Коваля С.В. Про створення комунального закладу «Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр «Країна добра» Черкаської обласної ради». 

Сергій Володимирович прокоментував проект рішення, пояснив важливість 

його прийняття, відповів на запитання. 

ВИСТУПИВ: Касян В.П. Він запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення  «Про створення комунального закладу 

«Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна добра» Черкаської 

обласної ради» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування:                                                                                                                                                                                                                                                                                       

«За» - 6; 

«Проти» - 0; 

«Утримались» - 0; 

Не голосували – 0. 

 

Голова комісії                                                                                        Ю.Г. Лега 

 

Секретар комісії                                                                                  Т.Г. Руснак 


